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Alpinkomiteen Troms Skikrets Høstmøte Møte: 03-24 
 

Møtedato: Tid: Sted: Møteleder/Referent: Neste møte: 
     
02.11.24 13.00 Bardufosstun Stig Eggen Hermansen Januar 2025 
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Stig Eggen Hermansen 
(Komiteleder, TAK)  
Jim-Roger Olsen (HAK) 
Jeanette Nielsen (HAK) 
Martin Pedersen 
(Finnsnes Skiklubb) 
 
Lene Mohn Antonsen 
(Bardu Alpinklubb) 
Berit Mortensen (TAK) 
 
 
 
Referat sendes: 
AK medlemmer 
Troms Skikrets 
 

SEH 
 
JRO 
JN 
MP 
 
 
LMA 
 
BM 
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stigeh@hotmail.com; stigeh@gmail.com 

Tlf: 97666411 
jimrogerolsen@gmail.com, Tlf: 45272590 
jeanette1nielsen@gmail.com, Tlf: 95849321 
pedersenmartin24@gmail.com, 
martin@wilsgaard.noTlf:95483689 
mohnantonsen@gmail.com, Tlf: 94197201 
 
beritmm@hotmail.com, Tlf: 90678607 
 
 
 

 

bardualpinklubb@gmail.com; 

skiklubben@outlook.com; 

harstadalpin@gmail.com;  

post@tromsoalpinklubb.no 

 
troms@skiforbundet.no 
 

 

Sak  Ansvarlig Frist 

7.0 Saksliste og referat fra møte 20.06.24 godkjennes 

 

SEH  

6.1 Evaluere sesong 2023/24 
i) Samlinger: Tilbakemelding fra Finnsnes Skiklubb at det er 

dårlig koordinering og informasjonsflyt rundt 
treningssamlingene. Hele AK stiller seg bak bekymringen. 
Det har ila sesongen 23/24, bortsett fra fartssamlingen i 

Alle  
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Harstad, Barmarkssamling Narvik ikke vært arrangert eller 
planlagt fellessamlinger. Dette synes vi er beklagelig mtp de 
små og sårbare alpinmiljøene man har i Nord-Norge. 

ii) Renn: Forrige sesong var en suksess mtp renngjennomføring. 
4 av 4 kvalikrenn ble gjennomført, men dessverre var det 2 
SG avlysninger av værmessige årsaker. Det har vært flere 
tilbakemeldinger om for mange fredagsrenn og for lite 
aktivitet, spesielt for de minste, under rennhelgene. Denne 
problematikken er adressert i samarbeid med AK Nordland i 
utarbeidelsen av terminlisten 24/25. Tiltak er arrangement 
med renn i to disipliner samme dag, parallell renn/aktivitet i 
flere aldergrupper der det ligger til rette for det og flytting av 
SG-renn til fartssamling. 

iii) Trenekurs: Trenerkursene ble gjennomført som planlagt.  
iv) Terminlista: Terminlista for 23/24 var godt koordinert med 

AK Nordland og alle klubbene i Troms. 

7.1 Gjennomgang terminliste for sesongen 24/25 
i) Vi legger ut terminliste som interaktivt dokument på 

Skikretsen sin hjemmeside der vi vil forløpende oppdatere 
endringer ila sesongen. JRO ordner dette.  

ii) Vi etablerer årshjul for Alpin Troms Skikrets. Vi har ønske om 
faste uker for fartssamling, kretssamling i 
sesongoppkjøringen, Nord Norsk Sommerskiskole og 
barmarkssamling.  JRO ordner dette. 

SEH/JRO  

6.3 Ansvars- oppgavefordeling AK Troms Skikrets. Vi har gjennomgang. 
Eneste endring er at LMA sitt ansvarsområde utgår. Hun ønsker å 
fortsette som observatør og kontaktpersom inn mot Bardu 
Alpinklubb. Øvrige ansvarsområder blir stående frem til vårmøtet 
2025.   

i) Leder: SEH 
ii) Nestleder: JRO 
iii) Økonomi og budsjett: BM 
iv) Anlegg/medlem anleggsutvalget Troms Skikrets: MP 
v) Arrangement/medlem arrangementsutvalget Troms Skikrets: 

JRO 
vi) Terminliste/aktivitetsplan/årshjul: SEH/JRO 
vii) Rekruttering, samarbeid med skiklubbutvikler: LMA 
viii) SOME, gladnyhetsformilder for AK Troms Skikrets: JN 
ix) Sponsoransvarlig AK Troms Skikrets: JN  

Alle  

7.2 Orientering sluttrapport og prosjektregnskap «Rekruttering og 
trenerkurs». SEH orienterer om sluttrapporten og 
prosjektregnskapet som ble sendt til Gjensidigestiftelsen 30/10.  

SEH  

7.3 Nord-Norsk Breddesamling fart 2025 Harstad uke 4  
i) AK Troms er inntil videre arrangementskomite for 

fartssamlingen med JRO som leder.   

SEH/JRO  

7.4 Dispensasjon for U18 til å konkurrere i U16 klassen.  
i) Vi går igjennom forslaget fra JRO. AK Troms stiller seg bak 

forslaget. Vi gjør mindre justeringer i teksten før det sendes 
til høring i klubbene og AK Nordland. Vi tar sikte på at dette 

JRO/SEH  
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kan tre i kraft fom 24/25 sesongen og vi vil evaluere tiltaket 
ved sesongavluting. 

7.5 Trenerutviklingsprosjekt 2024/25 Harstad alpinklubb og Troms 
Skikrets. JRO orienterer om trenerutviklingsprosjektet. AK Troms 
stiller seg bak prosjektet og ønsker å bidra både økonomisk og i 
gjennomføringen. De endelige planene er enda ikke publisert, men 
planlagt oppstart under LEVI-samling i november.   

JRO  

7.6 Alpint på SOME Troms Skikrets. Vi ønsker blir mer synlige på SOME 
og lage saker når det er fellesarrangement. Dette er et felles ansvar. 
JN skal lage en egen instagram-/snapchatkonto for Alpint i Troms 
Skikrets som vi vil bruke ila 24/25 sesongen. 

JN  

5.5 Status sponsoravtale for Troms Skikrets  
Innsatsen for å få på plass en sponsor skal intensiveres. Vi ønsker et 
«kretsplagg» i form av fleecebuff eller caps med sponsormerking. 
SEH ser på alternative fleecebuffer. MP bistår JN i arbeidet med å 
finne sponsor.   

JN  

6.6 
 

Utvidelse av Alpinkomiteen Troms. Oppfølgning fra juni-24 
i) Innlemme Freeski i AK og endre navn til Alpin- & 

Freeskikomiteen i Troms Skikrets. SEH lager innstilling til 
styret om dette. Vi har aktuelle kandidater til komiteen fra 
Tromsø. JRO/JN kommer med tilbakemelding om kandidater 
fra Harstad. Frem til vårmøtet 2025 vil de ha en 
observatørrolle. 

ii) Inkludere Svalbard i AK Troms. Vi ønsker å inkludere 
Svalbardmiljøet i AK Troms. SEH tar kontakt.   

SEH  

6.7 Alpinkomiteen sin rolle/oppgaver i Troms Skikrets. Diskusjon 
Gjennomgang av tilbakemelding fra klubbene i Troms. Saken 
utsettes til neste møtet. 

   JRO/SEH    

7.7 Etablering av «alpincup» i Troms/Nordland 
Innspill fra arrangementsutvalget i Troms Skikrets ved JRO. De 
foreslår å etablere en alpincup i Troms og Nordland etter mønster 
fra WC. Man samler poeng som ved kvalifiseringen/rangeringen, 
men inkluderer flere renn og har sesongfinale under BWC i Narvik. Vi 
håper dette vil bidra til at flere deltar på renn og at man ved å 
utnevne sammenlagtvinnere for alle disipliner vil premiere 
allsidighet og deltagelse gjennom hele sesongen. AK kan 
administrere cupen og ordne med premier. SEH vil diskutere dette 
med arrangementsansvarlig i Narvik og AK Nordland. 

  

 
 
 
 
 


